

Styrelsemöte via Teams

Tid: 18.00 – 19.30

§ 18 Mötets öppnande

Ordförande hälsade välkommen och förklarade mötet öppnat.

§ 19 Godkännande av dagordning

Dagordningen gicks igenom och punkten med info från Retrieveransvarig flyttas upp till före punkt 4 varefter den godkändes.

§ 20 Val av Justerare

Viltspårsansvarig valdes att jämte mötesordföranden justera dagens protokoll.

§ 21 Info från Retrieverjaktansvarig inom SSRK

SSRK retrieverjaktansvarig gav styrelsen en kortfattad information om vad som är på gång inom retrieverjaktkommittén. Han berättade att fullmäktige genomförs digitalt den 28-29 maj och att Funktionärsträffen är framflyttad till senare under året, datum ej fastställt. Kommittén har arbetat med genomgång av regler och riktlinjer för både A-, B- och C-prov. De nyheter och förändringar man kommit fram till kommer att presenteras på SSRKs hemsidan. Han berättade vidare att det inte kommer att införas något nytt SSRK-Prov under 2021. Leif rapporterade också att Hs kommer att stötta RM med ett något större bidrag än vad som tidigare angivits, summan dock inte helt fastställd än. Han informerade också om att han haft möte med övriga retrieverjaktansvariga i Norden. Och han framförde ett önskemål från RKJ-kommittén om en utökad domarutbildning och man gärna ser unga sökande och då gärna kvinnliga sådana.

Styrelsen tackar retrieverjaktansvarig för informationen.

§ 22 Föregående protokoll från 17 januari 2021

Föregående protokoll gicks igenom, varefter det lades till handlingarna.

§ 23 Rapporter

De skriftliga rapporterna gicks igenom. Avd.sekreteraren informerade om att det kommit ett nytt presentkort från Granngården. Hon ser till att detta lämnas över till sponsoransvarig. Utbildningsansvarige informerade om att hon kommer att ha ett digitalt uppstartsmöte med Studieförbundet under veckan som kommer. Avd.kassören informerade om att det behövs nya lagerhyllor till förrådet i Studieförbundets lokaler och att han vill ta tag i detta så fort restriktionerna har släppt. Han önskar att styrelsen fattar beslut om inköp av lagerhyllor.

Styrelsen beslöt att bevilja inköp av hyllor till förrådet.

Bilaga § 23

§ 24 Retrievermästerskapet 2021

Det har bildats en arbetsgrupp för RM där tre medlemmar företräder Dalarna. De tar frågan om budgeten för RM med sig till nästa möte. Styrelsen ansåg att RM-arrangörerna måste ha som målsättning att försöka undvika ett underskott på arrangemanget.

§ 25 Verksamhetsberättelsen för 2020 inkl. bokslut

Avd.sekreteraren kunde berätta att Verksamhetsberättelsen med ingående bokslut och revisionsberättelse är klar. Återstår sidan med styrelsens underskrifter. Den är ute på en underskriftsrunda nu.

§ 26 Verksamhetsplan för 2021 med rambudget

Avd.sekreteraren informerade om att det mesta i verksamhetsplanen är färdigt. Det som saknas är den färdiga rambudgeten samt några kontaktuppgifter. Jaktansvarig informerade om att Sektion Södra meddelat att man kommer att arrangera WT i Älgparken i egen regi. Hon berättade också att hon fortsätter med att kolla plats för avdelningens KM. Utbildningsansvarige framförde en önskan från avdelningens instruktörer om att få tidig information om kommande jaktprovsprogram. Detta för att underlätta planeringen av sin verksamhet.

§ 27 Fråga om remiss jaktprovsdomare Tollingjakt B

Det har kommit en remiss från Hs gällande en ansökan till domarutbildning tollingjaktprov B.

Styrelsen gick igenom remissen och fann att vi inte hade någon personlig kännedom om den sökande och därför har svårt att yttra oss om lämplighet eller inte. Man fann att den sökande inte helt uppfyllde de formella kraven och att det inte framgick hur man inom Hs såg på ett ev. kringgående av dessa meritkrav. Remissen väckte också frågan om hur förväntningarna från Hs ser ut när det gäller de remisser som de skickar ut.

Styrelse beslöt att uppdra åt avd.sekreteraren att tillskriva Hs i ärendet.

§ 28 Hemsidan och Facebook

Utbildningsansvarige informerade om att hon skapat ett Instagramkonto för SSRK Dalarna. Detta konto är kopplat till avdelningens Facebook-konto

§ 29 Skrivelser

Inga nya, inkomna skrivelser förutom den veckopost från Hs som redan skickats ut till styrelsen.

§ 30 Övriga frågor

Utbildningsansvarige informerade om att Lisselhagaträningen den 6 mars är inställd.

§ 31 Nästa möte

Nästa möte, som blir ett digitalt möte via Teams, bestämdes till 21 mars, kl.17.00.

§ 32 Mötets avslutande

Mötesordförande tackade ledamöterna och mötet avslutades.